
 آرمان ملی: در حالی که رقابت های  قهرمانی والیبال آسیا 
از ۲۸ مرداد در ارومیه آغاز می شود تیم ملی والیبال کشورمان با 

تغییر در کادر فنی مواجه شده است. 
   تغییر هتل

اعضای تیم ملی والیبال ایران از عصر روز جمعه ۲۰ مرداد در 
هتل تیم های شرکت کننده در رقابت های قهرمانی مردان آسیا 
اسکان یافتند. بیست ودومین دوره رقابت های والیبال قهرمانی 
مردان آسیا از ۲۸ مرداد تا چهارم شهریور به میزبانی شهر ارومیه 
و با شرکت ۱۸ تیم برگزار خواهد شد. تیم ملی والیبال ایران از ۱۵ 
مرداد تمرینات خود را برای حضور در این مسابقات در ارومیه 
پیگیری می کند که بر اساس تصمیم فدراسیون و کادر فنی 
تیم ملی، هفت روز مانده به آغاز رقابت ها، اعضای تیم ایران محل 
اسکان خود را تغییر دادند و از عصر روز جمعه ۲۰ مرداد در هتل 
مسابقات )هتل آنا( مستقر شدند تا برای قرار گیری در شرایط 
مسابقات آماده تر شوند. پیش از این سید محمد موسوی کاپیتان 
تیم ملی با انتشار تصاویری در صفحه اجتماعی اش از وضعیت 

محل اسکان تیم ملی والیبال انتقاد کرده بود. 
   توضیح 

مصطفی کارخانه در گفت وگو با تسنیم در مورد حاشیه های 
ایجاد شده توسط محمد موسوی، کاپیتان تیم ملی درباره 
شرایط میزبانی ارومیه اظهار داشت: موسوی، کاپیتان و بازیکن 
باتجربه تیم است و انتظار داشته هتل ۵ ستاره برای اسکان تیم 
در ارومیه مهیا شود اما هتل ها در این فصل پرُ و شرایط سخت 
است. سرپرست تیم ملی والیبال ادامه داد: رئیس هیات ارومیه و 
فدراسیون والیبال، نهایت همکاری را با تیم ملی داشته و بهترین 
امکانات را برای ما مهیا کرده اند. موسوی حرفی زده ولی الان 
شرایط خوب است و بدون حاشیه در حال تمرین برای کسب 

بهترین نتیجه هستیم. هدف ما قهرمانی است. 
   تغییر در کادر فنی 

شرایط تیم ملی پیش از این مسابقات عجیب بود و حواشی 
مختلفی پیش آمد؛ از شائبه عدم حضور برخی از بازیکنان در 
تیم گرفته تا بحث هایی که برای تقویت کادر فنی در کمیته فنی 
فدراسیون انجام شد. در ادامه محمود افشاردوست از مربیگری 

تیم کنار رفت و مصطفی کارخانه هم به عنوان سرپرست جای 
اکبر محمدی را گرفت. در ادامه هم عبدالرضا علیزاده به عنوان 
مربی به کادر فنی اضافه شد و آنالیزور هم تغییر کرد. اما در فاصله 
کمتر از یک هفته تا قهرمانی آسیا پاول متئوس وییسکی، مربی 
تمرین دهنده تیم ملی هم به همکاری خود با ایران پایان داد و 
به لهستان بازگشت؛ موضوعی نگران کننده در آستانه قهرمانی 
آسیا که کامل نبودن کادر فنی می تواند به تیم ضربه بزند. پاول 
از ۱۷ اردیبهشت سال جاری به کادر فنی تیم ملی اضافه شد 
تا ایران را در لیگ ملت های والیبال ۲۰۲۳ همراهی کند. پس 
از لیگ ملت ها هم دوباره با فدراسیون برای همکاری به توافق 
رسید و در تمرینات تیم ملی در تهران و ارومیه برای حضور در 
قهرمانی مردان آسیا حاضر شد، اما پیش از شروع این رقابت ها 
ایران را ترک کرد. فدراسیون والیبال دلیل جدایی پاول از تیم 
ایران را آغاز تمرینات باشگاهی این مربی دانست و نوشت: با 
آغاز تمرینات تیم باشگاهی پاول، سرمربی این تیم از باشگاهش 
خواست تا این مربی لهستانی هرچه زودتر در تمرینات حاضر 
شود و باشگاه لهستانی با تمدید قرارداد همکاری و حضور وی 
همراه تیم ملی والیبال ایران مخالفت کرد. این موضوع موجب شد 
محمدرضا داورزنی رئیس فدراسیون والیبال در تماس تلفنی با 
مدیر عامل باشگاه سزارنی رادوم درخواست کند تا پاول تا پایان 
رقابت های قهرمانی مردان آسیا در کادر فنی تیم ایران باقی بماند 
که با توجه حساسیت و جدیت نقش وی در تمرینات تیم ترانسفر 
بیدگوشچ، با وجود موافقت مدیرعامل، سرمربی تیم مخالفت 
کرد. با این حال اما یکی از شائبه هایی که پیرامون این موضوع 
وجود دارد، جدایی پاول به دلیل اختلاف با میلا عبادی پور است، 
چراکه عبادی پور پیش از این از حضور پاول انتقاد کرده و او را در 
سطح تیم ملی ندانسته بود. اگر این موضوع صحت ندارد پس چرا 
فدراسیون والیبال با علم به قرارداد باشگاهی این مربی، فکری به 
حال جایگزینش نکرد و کار را با او ادامه داد تا در چنین موقعیت 
حساسی کادر فنی ناقص شود و اگر اختلاف با عبادی پور درست 
است، چرا یک بازیکن باید در تیم ملی چنین قدرتی داشته باشد 
که بتواند کادر تیم را تغییر بدهد؟ اگر هم مشکل مخالفت باشگاه 
مربی لهستانی بود، باید پیش از این با باشگاه هماهنگی لازم 

می شد نه اینکه در آستانه مسابقات قهرمانی آسیا در ارومیه، 
تیم ملی را ترک کند. 

   اتفاق مشابه 
در آستانه یک رویداد مهم کادر فنی تیم ملی والیبال ایران 
دستخوش تغییر شد و یک مربی از جمع اعضای کادر فنی جدا 
شد. پیش از این هم در تیم ملی ایران شاهد این اتفاقات بودیم؛ 
جایی که عظیم جزیده برای حضور در رقابت های قهرمانی جهان 
نتوانست تیم ملی را همراهی کند. او برای هدایت تیم ملی »ب« 
در رقابت های کشورهای اسلامی مجبور شد اردوی تیم ملی در 
لهستان را ترک کند و در پایان ماموریتش نتوانست تیم ملی ایران 
را در رقابت  های قهرمانی جهان به میزبانی لهستان و اسلوونی 
همراهی کند. فارس در ادامه نوشت: در اتفاقی مشابه و تکراری هم 
این شرایط برای توماس توتولو پیش آمد؛ در شرایطی که تیم ملی 
در برزیل خود را برای حضور در رقابت های لیگ ملت ها می کرد 
عطایی تصمیم گرفت تا توتولو را کنار بگذارد. در آن زمان بر اساس 
اعلام کادر فنی تیم ملی والیبال کشورمان و بنا به تشخیص بهروز 
عطایی، سرمربی تیم ملی، توماس توتولو پس از دومین دیدار 
دوستانه مقابل صربستان از کادر فنی تیم ملی والیبال ایران جدا 
شد. در این باره هر چند سرمربی تیم ملی در جدایی پاول ویسکی 
نقشی نداشته، اما جدایی به یکباره این مربی ممکن است تاثیرات 
منفی در تیم ملی داشته باشد. پیش از این بهروز عطایی، سرمربی 
تیم ملی والیبال ایران در خصوص جدایی توتولو اظهار داشته بود: 
باید از زحمات توتولو دراین مدت تقدیر و تشکر کنم. تنها دلیل 
جدایی او از کادر فنی برخی اختلاف سلیقه های فنی بود. به هر 
حال برای توتولو در ادامه مسیر حرفه ای اش آرزوی موفقیت 
می کنم. انشاا... تیم ملی کشورمان هم در ادامه مسیر بتواند با اتکا 
به دانش مربیان ایرانی به موفقیت های روزافزونی دست پیدا کند. 
حالا که تیم ملی والیبال ایران خود را برای حضور در رقابت های 
قهرمانی آسیا آماده می کند، بازهم شاهد تغییراتی در بین اعضای 
تیم ملی والیبال بودیم. هرچند که اخیراً عبدالرضا علیزاده به جمع 
مربیان تیم ملی اضافه شده بود، اما باید منتظر ماند و دید که آیا 
مجوز نشستن روی نیمکت برای وی صادر خواهد شد یا نیمکت 
تیم ملی خالی تر از همیشه در ارومیه به مصاف رقبا خواهد رفت. 
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گفت وگو

در آستانه رقابت های قهرمانی والیبال آسیا رخ داد 

از تغییر هتل 
تا تغییر در کادر فنیتا تغییر در کادر فنی

  کوتاه 
فارس: کمال کامیابی نیا با دلخوری این فصل از 
پرسپولیس جدا شد و به ذوب آهن پیوست. با این حال او 
در هفته اول به دلیل مصدومیت نتوانست تیم ذوب آهن را 
همراهی کند و اکنون هم از اردوی این تیم خبر می رسد که 
به احتمال زیاد کامیابی نیا دربی مهم اصفهان را هم از دست 
خواهد داد و در هفته سوم و مسابقه با پرسپولیس شرایط 
کامیابی نیا برای حضور در میدان مناسب می شود. از سویی 
دیگر بحث مهم این مسابقه نحوه تقسیم ظرفیت ورزشگاه 
فولاد شهر اصفهان بین دو تیم است. اگرچه ذوب آهن میزبان 
مسابقه است اما به دلیل حساسیت مسابقه و دربی بودن آن 
ممکن است ظرفیت ورزشگاه هم به صورت نصف نصف بین 
دو تیم تقسیم شود که در این خصوص نهادهای امنیتی و 
شورای تامین استان تصمیم نهایی را خواهند گرفت. مسابقه 
دو تیم روز چهارشنبه ساعت ۲۱ در اصفهان برگزار می شود. 

بیــن المــلل 
 هواداران در شبکه های اجتماعی به تمسخر مهاجم ۱۰۰ 
میلیونی بایرن مونیخ پرداختند که هنوز در حسرت قهرمانی 
است. بایرن مونیخ در سوپرجام آلمان به مصاف لایپزیگ 
رفت و با سه گل شکست خورد تا روزهای بد تیم با توماس 
توخل ادامه داشته باشد. بر خلاف پیش بینی ها و انتظارها 
این لایپزیگ بود که برابر حریف سرشناس و پرمهره خود به 
پیروزی دست پیدا کرد. هری کین، خرید جدید بایرن مونیخ، 
در این دیدار از دقیقه ۶۴ برای تیمش به میدان رفت ولی 
نتوانست در گلزنی موفق باشد و در نهایت اولین حضورش 
در ترکیب بایرن نیز با یک ناکامی دیگر همراه بود. پس از 
این نتیجه، هواداران در شبکه های اجتماعی به کین حمله 
و ادعا کردند که او نفرین شده است و او این نفرین را با خود 
به مونیخ برده است. این بازیکن ۳۰ ساله بدون کسب جام، 
تاتنهام را ترک کرد و اکنون در اولین تلاش برای به دست 
آوردن جام قهرمانی با بایرن ناکام ماند. او همچنین نتوانست 
با تیم ملی انگلیس هم جام کسب کند. او در فینال یورو ۲۰۲۰ 
به ایتالیا باخت و در جام جهانی ۲۰۱۸ نیز با تیم ملی انگلیس 
در رده سوم ایستاد. توماس توخل پس از این دیدار گفت که 
برای ستاره جدیدش متاسف است. توخل گفت: فقط برای 
هری کین متاسفم. مدت ها بود که کنار هم تمرین نکرده 
بودیم. این یک شب خیلی تلخی برای ما بود. بایرن مونیخ 
که در یازده فصل گذشته توانسته قهرمانی در بوندسلیگا 
را به دست بیاورد، باید در هفته نخست بوندسلیگا به دیدار 
وردربرمن برود و تلاش خواهد کرد برای دوازدهمین فصل 

پیاپی عنوان قهرمانی را در بوندسلیگا به دست 
بیاورد. توماس توخل، سرمربی بایرن، که 
فصل قبل تنها قهرمانی در بوندسلیگا را به 
دست آورد، حالا بدترین شروع مونیخ از 
سال ۱۹۹۲ را رقم زده است. بایرن تحت 
هدایت توماس توخل تاکنون در پنج بازی 

از ۱۳ بازی رسمی اش شکست 
خورده است. پیش از این 

بدترین شروع فصل بایرن 
را سورن لربی ۳۱ سال 

پیش رقم زده بود. 

نخستین برد تیم ملی بسکتبال  
»ایران نوین« در ویلیام جونز

ایسنا: تیم ملی بسکتبال ایران نوین در 
نخستین بازی خود از جام ویلیام جونز، مقابل 
قطر به پیروزی رسید. دیروز )یکشنبه( ۲۲ مرداد 
۱۴۰۲، تیم ملی بسکتبال ایران نوین که در ادامه 
برنامه های آماده سازی اش راهی مسابقات جام 
ویلیام جونز در تایوان شده است، در بازی نخست 
خود مقابل قطر به پیروزی رسید. شاگردان محمد 
عابدینی در این دیدار در کوارترهای دوم و سوم را 
با نتایج -۱۶ ۱۷ و -۱۲ ۱۸ پیروز شدند تا با وجود 
شکست -۱۷ ۱۶ در کوارتر نخست و تساوی -۱۸ 
۱۸ بازی در کوارتر چهارم، در مجموع -۶۹ ۶۳ 
برنده بازی شوند. تیم ملی بسکتبال ایران نوین در 
دومین بازی خود از این رقابت ها، امروز )دوشنبه( 

۲۳ مرداد، مقابل کره  جنوبی به میدان می رود. 

خارج ازمستطیل سبز

مانچینی از هدایت تیم ملی ایتالیا  
کناره گرفت

روبرتو مانچینی از هدایت تیم ملی ایتالیا 
استعفا کرد. به گزارش فوتبال ایتالیا، روبرتو 
مانچینی با توافق دو جانبه با فدراسیون فوتبال 
ایتالیا از هدایت تیم ملی ایتالیا کنار رفت. مانچو 
پس از ناکامی در رساندن ایتالیا به جام جهانی 
۲۰۱۸ توانست در یورو ۲۰۲۰ عنوان قهرمانی 
را با ایتالیا به دست بیاورد و انگلیس را در فینال 
شکست دهد ولی بار دیگر یک ناکامی بزرگ 
دیگر برای او رقم خورد و او نتوانست با ایتالیا 
در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر حاضر باشد. ایتالیا 
انتخابی یورو ۲۰۲۴ را با شکست برابر انگلیس 

و برد مقابل مالت شروع کرد.

خبـــــر

فوتبال بدون تماشاگر مرده است 

پرسپولیس در هفته اول لیگ برتر مقابل آلومینیوم اراک 
به برتری رسید. در بازی اول هنوز تیم ها در شرایط اصلی 
خودشان جا نیفتاده اند و شکل نگرفتند. از طرفی بازیکنان زیر 
فشار بدنسازی بوده اند و خیلی نمی شود روی نتایج هفته اول 
حساب کرد. به همین دلایل دیدار پرسپولیس و آلومینیوم هم 
بازی جذاب و خوبی نبود. در نیمه اول پرسپولیس خوب بازی 
کرد، اما در نیمه دوم احتیاط کرد تا از گل زده اش محافظت 
کند. در مجموعِ جریان بازی نیز بازیکنان اشتباهاتی داشتند 
که علتش فشار روی بدن آنهاست. عضله و عصب با هم 
هماهنگ نشده، اما در بازی های بعدی بهتر می شود. یک 
سری اشکالات نیز وجود داشت که نفرات خط هافبک و 
حمله زیاد با یکدیگر هماهنگ نبودند. در مجموع کسب ۳ 
امتیاز برای شروع برای پرسپولیس خیلی مهم بود تا تیم را از 
نظر روحی و روانی در شرایط خوبی قرار دهد. شهاب زاهدی 
بازیکن خوبی است و با انجام یک بازی نمی شود در مورد 
عملکرد او قضاوت کرد. اما او باید در شرایط خوبی باشد تا کادر 
فنی بتواند از توانایی هایش استفاده کند. ضمناً پرسپولیس 
به جز زاهدی به یک فوروارد دیگر در خط حمله نیاز دارد و 
اگر این خرید انجام نشود نقطه کوری در خط حمله وجود 
دارد و ممکن است به ضررشان تمام شود. بازی با تک مهاجم 
برای پرسپولیس رویه خوبی نیست و امکان دارد گرفتار شود. 
تیمی که قرار است در لیگ قهرمانان شرکت کند باید دو 
فوروارد داشته باشد، چون امکان دارد بازیکنی با مصدومیت 
یا محرومیت مواجه شود. حتما گل محمدی روی این موارد 
فکر کرده و امیدوارم مهاجم مورد نظرش نیز خریداری شود. 
گل پرسپولیس به آلومینیوم آفساید نبود و صحیح زده شد و 
آفسایدی در کار نبود، اما باید فدراسیون تلاش کند سیستم 
VAR را بیاورد تا فشار مضاعفی که روی داوران وجود دارد با 
دیدن صحنه ها برداشته شود. با ورود کمک داور ویدئویی به 
طور حتم شبهات پاک خواهد شد و دیگر حرف و حدیثی پیش 
نمی آید. در مورد عدم حضور تماشاگران در ورزشگاه آزادی 
باید بگویم فوتبال بدون تماشاگر مرده است، باید این روح زنده 
بماند و بازی ها هیجان داشته باشد. فدراسیون فوتبال باید با 
اتخاذ تدابیری مشکل حضور تماشاگران را حل کند. امیدوارم 
در هفته دوم لیگ برتر طرفداران تیم ها در استادیوم ها حضور 
پیدا کنند و بازی ها را از نزدیک ببینند. در خصوص دیدار 
پرسپولیس با تراکتور در تبریز به طور حتم پرسپولیس در 
تبریز بازی سختی را با تراکتور خواهد داشت. چون این تیم در 
هفته اول به سپاهان باخت و در ورزشگاه خانگی اش به دنبال 

گرفتن هر ۳ امتیاز است. 

حسن روشن نسبت به آینده استقلال در فصل 
جاری خوشبین است و عنوان کرده که انتظار بازی 
و نتیجه خوبی که مقابل صنعت نفت از آبی پوشان 

دیده است را داشت. 
   در حالی که کمتر کسی فکر می کرد 
استقلال در بازی اول خود با گرمای شدید 
آبادان موفق شود، اما این تیم با نتیجه پرگل 
برنده شد، نظر شما در این خصوص چیست؟

اما من فکرش را می کردم که استقلال اینچنین 
موفق باشد. 

   چرا؟
چون در فصل جاری جوان های مستعد و بدون 
ادعایی در استقلال هستند که به خوبی وظایف خود 
را در زمین مسابقه پیاده می کنند و این نکته مثبت 
استقلال است. همان طور که دیدید این جوان ها 
در گرمای ۵۰ درجه آبادان به خوبی دویدند و با 

جنگندگی بازی را به نفع استقلال تمام کردند. 
   پس معتقد هستید اینکه استقلال 
ستاره نگرفت و با جوان ها استارت زد به نفع 

این تیم تمام شد؟
بله قطعا همین طور است. 

   نکونام را چطور مربی ای دیدید؟
من نکونام را دوست دارم و او را جوان باهوش و 
مستعدی می دانم که می تواند استقلال را موفق کند 
اما زود است به طور کلی نظر بدهیم. فقط یک بازی 
از استقلال دیده ایم. اما به شخصه امیدوار هستم که 

نکو اطرافیانش را درست انتخاب کند. 
   سرانجام هاشمی نسب به استقلال 
بازگشت. حضور او را در این تیم چطور 

می بینید؟
بازگشت هاشمی نسب بهترین اتفاق بود و خیلی 
خوب شد که او به استقلال بازگشت. به نظر من این 

اتفاق نه فقط خوب، بلکه عالی است. 
که  هستند  باور  این  بر  خیلی ها     
هاشمی نسب می تواند برای استقلال، حکم 

کریم باقری در پرسپولیس را داشته باشد؟
با  است  هاشمی نسب  هاشمی نسب،  اما 
خصوصیت فردی خود و کریم باقری هم با 
خصوصیات خاص خودش در کنار پرسپولیس 
است. نمی توان این دو نفر را با هم قیاس کرد. 
هرچند که بازگشت هاشمی نسب بهترین اتفاق 

بود. 
   حضور آقای خطیر را در استقلال چطور 

ارزیابی می کنید؟
من نه خطیر را دید ه ام و نه می شناسم، اما نظر 
شخصی ام این است که خطیر مدیرعامل خوبی 

نیست. 
   گفته می شود که خطیر و نکونام با هم 
اختلاف دارند و این اختلاف چند وقتی است 

که علنی شده است!
خطیر باید به حرف نکونام گوش کند. 

   بالاخره خطیر مدیرعامل است و نکونام 
مربی، مدیر نمی تواند به حرف کادرفنی 

گوش کند!
همان طور که گفتم خطیر مدیرعامل خوبی 
نیست، حتما در این چند وقت اخیر پیشنهاداتی در 
خصوص جذب بازیکن داده است که نکونام مصلحت 
ندانسته آن بازیکن را جذب کند. به همین دلیل است 
که می گویم بهتر است خطیر به حرف نکونام گوش 
کند. نکو مربی زیرک و باهوشی است و کارش را بلد 
است، پس بهتر است که به حرف های او توجه شود. 

   استقلال بازی با ملوان را در پیش دارد، 
نظر شما در خصوص این بازی چیست؟

اگر نکونام به ترکیب برنده خود دست نزند، در 
انزلی هم برنده خواهد شد. 

حمید درخشان 
 کارشناس فوتبال 

ابراهیمی:  
نیمکت نشینی 

گولسیانی
 تعجب آور بود

وحید محمدزاده که در دو 
فصل گذشته برای آلومینیوم 
اراک به میدان رفته و در نقل و 
انتقالات تابستانی به نساجی 
مازندران اضافه شده بود، در 
نخستین بازی رسمی خود 
برای این تیم مقابل پیکان در 
ترکیب ابتدایی قرار گرفت و 
در لحظات پایانی هم بازوبند 
کاپیتانی را بر بازو بست و 

گلزنی داشت. 

ز  ا بسیاری  در شرایطی که 
تیم های فوتبال )ویژه در ایران(، 
بازیکنان خود را با یک تی شرت 
ساده و شلوار یا حتی شلوارک 
راهی استادیوم می کنند و سلیقه 
خاصی برای این موضوع قائل 
نمی شوند، اما باشگاه فاینورد، 
به بحث لباس بازیکنان)حتی 
بیرون از زمین( نیز توجه ویژه ای 
شده تا به لحاظ بصری جلوه 

زیبایی داشته باشد. 

النصر در دیدار فینال جام 
باشگاه های عرب روبه روی 
الهلال قرار گرفت و موفق 
شد با نتیجه -1 2 از سد این 
تیم عبور کند. این پیروزی 
به معنای کسب اولین عنوان 
قهرمانی النصر از زمان جذب 
رونالدو بود و این بازیکن 
را بسیار خوشحال کرد، 
خصوصا که درخشش او جام 
قهرمانی را به النصر رساند.

ت
شــ

س نو
عک

        جام قهرمانی   کاپیتانی جلوه بصری

هاشمی نسب: 

حاضرم به خاطر هواداران قراردادم را صفر کنم تا ثبت شود
مربی تیم فوتبال استقلال گفت: استقلال در هفته اول 
لیگ برتر پیروز شد، ولی نباید فکر کنیم که با این برد مدعی 
اصلی قهرمانی هستیم. مهدی هاشمی نسب در گفت وگو با 
تسنیم، درباره مشکلات باشگاه استقلال برای کاهش رقم 
سقف بودجه و اینکه ممکن است قرارداد او به مانند برخی 
بازیکنان ثبت نشود، اظهار داشت: ثبت نشود؟ مشکلی 
نیست، حاضرم به خاطر هواداران استقلال قراردادم را صفر 
کرده و بدون پول ثبت می کنم. هواداران در این مدت آنقدر 
به من لطف داشتند که نمی دانم چطور جبران کنم. برای این 
مسأله ای که گفتید، باید راه حلی پیدا کنند، هر چند اینها 

بازی های پشت پرده است، وگرنه قرارداد من چقدر هست 
که برای ثبت قرارداد مشکل داشته باشد. مبلغ قراردادم 
آنچنانی نیست که کسی بخواهد ورود کند. وی در مورد 
برگزاری مسابقات جام باشگاه های عرب با حضور ستاره های 
جهان و مقایسه آن با مشکلات فوتبال ایران گفت: آنقدر در 
این فوتبال مشکل وجود دارد که نمی دانیم از کدام صحبت 
کنیم. نمی دانم چه چیزی بگویم، ولی تا زمانی که برخی 
دوستان حضور دارند، این مشکلات هست و خواهد بود. 
فوتبال ایران باید خصوصی شود و شکل حرفه ای بگیرد. 
مربی تیم فوتبال استقلال در خصوص برتری ۳ بر صفر 

آبی پوشان مقابل صنعت نفت آبادان در هفته اول لیگ 
برتر تصریح کرد: استقلال به خاطر نام بزرگی که دارد هر 
سال مدعی است، اما با توجه به شرایطی که امسال داریم، 
نباید فکر کنیم با این پیروزی و قرار گرفتن در صدر جدول 
می توانیم مدعی اصلی قهرمانی باشیم. تیم هایی که رقیب 
استقلال هستند را ببینید. ما در جنگ نابرابر با آنها هستیم 
و باید خیلی تلاش کنیم. هاشمی نسب در خصوص استقبال 
هواداران استقلال از حضورش در این تیم گفت: خیلی به من 
لطف و محبت داشتند و امیدوارم بتوانم گوشه ای از محبت 

آنها را جبران کنم. 

فرشاد پیوس مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس گفت که 
سرخپوشان برای جذب مهاجم خوب خارجی یک انتخاب دارد و 

باید بهترین  انتخابش را انجام دهد. 
  نخستین دیدار 

فرشاد پیوس در گفت وگو با تسنیم در خصوص نخستین بازی 
پرسپولیس در لیگ بیست و سوم مقابل آلومینیوم اظهار داشت: 
اولین بازی فصل همیشه برای همه تیم ها سخت است چون به 
تازگی فصل بدنسازی و تمرینات پیش فصل را پشت سر گذاشته اند. 
اکثر تیم ها از آمادگی صددرصد به دور هستند و شناخت خیلی 
زیادی از هم ندارند. آلومینیوم برای کسب یک امتیاز به تهران 
آمده بود، اما اتفاق خوبی که برای پرسپولیس رقم خورد این بود 
که خیلی زود به گل رسید و بعد از آن هم توانست آن را حفظ کند 

و ۳ امتیاز بازی نخست خود به دست بیاورد. این سه امتیاز 
اهمیت زیادی داشت و در ادامه فصل قطعاً کمک خیلی 

زیادی به پرسپولیس خواهد کرد. 
  پیروزی پرگل مدعیان 

وی درباره این موضوع که پرسپولیس با حداقل گل 
حریفش را شکست داد و سپاهان و استقلال 

به پیروزی های پرگل دست یافتند، عنوان 
کرد: چیزی که واضح و مبرهن است 
این است که پرسپولیس نیاز مبرم به 

مهاجم دارد. یحیی گل محمدی همیشه در صحبت هایش گفته 
که پرسپولیس به یک مهاجم گلزن احتیاج دارد. شاید پرسپولیس 
در لیگ خیلی کار سختی نداشته باشد و با گلزنی سایر بازیکنان 
نیاز تیم برطرف می شود، اما کار بزرگ این تیم در لیگ قهرمانان 
آسیاست. یحیی گل محمدی با این ترکیب کار سختی برای تقابل 
با حریفان آسیایی و به ویژه تیم های عربستانی خواهد داشت. به طور 
حتم بازیکنی مانند پریرا که نیم فصل برای پرسپولیس بازی کرد 
به درد نمی خورد و باید مهاجمی جذب شود که چارچوب شناس 

باشد و از تک موقعیت ها بهترین استفاده را ببرد. 
  لیگ عربستان 

مهاجم پیشین پرسپولیس افزود: عربستانی ها برای ارتقای 
فوتبال شان از جذب رونالدو شروع کردند و بعد از بازیکنان بزرگ 
دیگری مانند کانته، بنزما و چندین بازیکن دیگر به ۴ تیم 
بزرگ این کشور پیوستند. حضور این بازیکنان علاوه بر 
جنبه تبلیغاتی که برای کشور عربستان دارد، 
به پیشرفت فوتبال و بالارفتن سطح فنی 
جوانان و بازیکنان فوتبال این کشور 
کمک می کند. قطعا ما نمی توانیم 
در این زمینه با آنها رقابت کنیم 
چون نمی توانیم به میزان آنها 
پول خرج کنیم، اما پرسپولیس 

برای جذب مهاجم خوب و گلزن خارجی تنها یک انتخاب دارد، 
بنابراین باید بهترین انتخاب را انجام دهد تا بعدها افسوس نخورد. 

  عملکرد زاهدی 
پیوس در خصوص عملکرد شهاب زاهدی تصریح کرد: باید به 
شهاب زاهدی زمان داد، او نباید ذهنش را درگیر مسائلی غیر از 
فوتبال و گلزنی برای پرسپولیس کند. زاهدی اولین گلش را بزند 
راه می افتد و فشار از رویش برداشته می شود. او اگر آرامشش را 
حفظ کند می تواند گل های زیادی برای پرسپولیس به ثمر برساند. 

  اتفاق خوب 
وی گفت: اتفاق خوب برای پرسپولیس، کسب ۳ امتیاز در 
بازی اول و شروع خوب بود چون پیروزی در نخستین بازی 
اهمیت بسیار زیادی دارد. پرسپولیس در بازی های آینده به فرم 
اصلی خودش برمی گردد. نکته منفی بازی اول پرسپولیس غیبت 
هواداران بود. حضور تماشاگران باعث بالا رفتن انگیزه و انرژی 
بازیکنان می شود و امیدوارم مشکلات ورزشگاه آزادی هرچه زودتر 
برطرف شود. یک نکته را نباید فراموش کنیم، پرسپولیس این فصل 
در لیگ قهرمانان حضور دارد و به لحاظ جذب بازیکن و میزبانی 
سرخپوشان در آسیا باید این تیم را حمایت کرد. نمی توان انتظار 
داشت که پرسپولیس در ورزشگاه خالی مقابل حریفان آسیایی اش 
بازی کند، چون در لیگ قهرمانان بیش از هر چیزی به حمایت 

هوادارانش نیاز دارد. 

پیوس: پرسپولیس برای جذب مهاجم خارجی یک انتخاب دارد


